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چهارمین جلسه کمیسیون تجارت،خدمات و ارتباطات اتاق بازرگانی در دوره هفتم

نایب رییس کمیسیون تجارت اتاق اصفهان گفت: گردشگری به عنوان یکی از صنایع تاثیرگذار در عرصه اقتصاد جهان

است و باید موانع و مسایل آن برای شهر تاریخی اصفهان مورد بررسی قرار گیرد.
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نایب رییس کمیسیون تجارت اتاق اصفهان :

موانع گردشگری اصفهان باید مورد بررسی قرار گیرد
نایب رییس کمیسیون تجارت اتاق اصفهان گفت: گردشگری به عنوان یکی از صنایع تاثیرگذار در عرصه اقتصاد جهان است و باید موانع و مسایل آن برای شهر تاریخی اصفهان

مورد بررسی قرار گیرد.
« فرهاد رهنما » در کمیسیون تجارت و خدمات اتاق اصفهان گفت: تشکیل کمیته گردشگری زیر مجموعه این کمیسیون نشان از اهمیت این موضوع برای اتاق دارد.

وی خواستار مشارکت بخش خصوصی و سازمان&lrm;های دولتی مسوول در این بخش شد و گفت: بی توجهی به صنعت توریسم در سال های گذشته باعث از دست رفتن

فرصت های طلایی برای رونق اقتصادی کشور شده است.
وی اظهار داشت: کشور ترکیه در همسایگی ایران با برنامه ریزی صحیح توانسته سالانه میزبان 20 میلیون گردشگر باشد که گردش مالی 20 میلیارد دلاری برای این کشور به

ارمغان آورده است.
وی تصریح کرد: کمیته گردشگری کمیسیون، می تواند با برگزاری همایش تخصصی علت کاهش گردشگر اصفهان را بررسی کند.

«مهدی حاج کاظمیان» عضو کمیسیون تجارت اتاق بازرگانی اصفهان در این جلسه گفت: تشکیل یک بسته کاربردی فناروی اطلاعات برای شهرک های صنعتی می تواند گامی

ارزنده در جهت تبیین جایگاه این بخش در نزد شهرکها باشد.
«امیر حسین زمانی» دبیر کمیسیون وتشکل های اتاق در این جلسه گفت: کمبود زیرساخت های فناوری اطلاعات در شهرک های صنعتی احساس می شود که نیازمند همت

واحدهای تولیدی فعال در این شهرک ها جهت رونق این بخش است.
وی افزود: حضور بانک در شهرک های صنعتی و ایجاد زیرساخت های ارتباطی در شهرک ها زمینه توسعه واحدهای تولیدی فعال در شهرک های صنعتی است.

وی شهرک صنعتی مبارکه را شهرک پایلوت فناوری اطلاعات کمیسیون تجارت اعلام کرد و گفت: بررسی جایگاه فناوری اطلاعات در واحدهای فعال در این شهرک می تواند به این

بحث کمک کند.
وی استفاده از فناوری اطلاعات در حمل و نقل را مهم ارزیابی کرد و گفت: از نرم افزارهای موجود می توان از وضعیت ارسال بار در مسیر به راحتی اطلاع پیدا کرد .
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